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Zapisnik s  
 
II./23. sjednice Upravnog odbora Specijalne olimpijade Hrvatske održane 12.12.2023. godine u 
Zagrebu s početkom u 16.00 sati. 
 
Sjednicu Upravnog odbora otvorila je predsjednica Upravnog odbora Specijalne olimpijade 
Hrvatske Slađana Tatić koja je konstatirala da su prisutni ovi članovi UO SOH:  
Slađana Tatić, predsjednica UO SOH i stručnjakinja za osobe s intelektualnim oštećenjima;  
Ivica Rabuzin, stručnjak za sport; 
Sandra Jadrijević, koordinatorica za ravnopravnost spolova; 
Davor Lukačević, stručnjak za financije; 
Sanja Biliškov, članica uže obitelji osoba s intelektualnim oštećenjima; 
Miljenka Biliškov, sportašica s intelektualnim oštećenjima; 
Dakle, prisutna je većina članova UO i sve odluke su pravovaljane. 
Na sjednici su još prisutni:  
Denis Sušac, predsjednik SOH, 
Vlado Strbad, sportski direktor i  
Franjo Horvat, nacionalni direktor. 
 
Predsjednica je pozdravila sve prisutne. 
Zapisnik s I./23. sjednice Upravnog odbora od 02.03.2023. održane u Zagrebu svi su prethodno 
primili i bez rasprave je usvojen jednoglasno. 
 
Dnevni red je predsjednica UO Slađana Tatić dala na usvajanje: 
 

1. Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
2. Financijsko izvješće o poslovanju za 2023. godinu 
3. Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, 2023.  – izvješće 
4. Statut SOH 
5. Pravilnik o provođenju postupaka jednostavne nabave SOH 
6. Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade Torino 2025. – pripreme 
7. Plan i program za 2024. godinu – kalendar događanja 
8. Financijski plan za 2024. godinu 
9. Priprema Skupštine Specijalne olimpijade Hrvatske 
10. Razno 
 

Dnevni red je usvojen jednoglasno. 
 
Točka 1.  
Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
Izvješća su svi prethodno primili - izvješće za 2023. 
Izvješće su svi prethodno primili i usvojeno je jednoglasno bez rasprave. 
Točka 2.  
Financijsko izvješće o poslovanju za 2023. godinu 
Svi su prethodno primili programske zahtjeve kronološki poredane i odobrene od HOO-a.  
Raspravljalo se o tome koliko je novaca još ostalo i što se planira kupiti. Nacionalni direktor je  
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izvijestio da je nabavljena skijaška oprema koje nam nedostaje: skije, štapovi, kolci za izradu 
staze i dr. Još za dio koji je ostao nepotrošen planiramo nabaviti klizaljke. 
Izvješće je usvojeno jednoglasno. 
 
Točka 3. 
Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, 2023.  – izvješće  
Predsjednik je izrazio svoje oduševljenje igrama. Posebno je istaknuo važnost druženja s našim 
počasnim gostima iz NFCACF: Steve Rukavina, Diane Rukavina, Ronald Zivic, Judi Zivic, 
Joseph Brajevich. Tu su oni prepoznali mogućnosti naših sportaša i na taj način učvrstili svoju 
odluka da i dalje financijski podupiru SOH. Naša delegacija brojila je ukupno 19 sudionika. 
Sudjelovali smo u atletici osvojena brončana medalja na 200 metara – Petar Šipić. Bowling, 
muški par u sastavu Predrag Cetina i Tonči Radošević osvojili su broncu. Plivanje dobri rezultati 
ali bez medalje. Stolni tenis, pojedinačno žene bronca Indira Kozar, pojedinačno muški zlato 
Stjepan Šarić. Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 
 
Točka 4. 
Statut SOH  
Budući da trebamo naš statut uskladiti sa Zakonom o sportu i statutom HOO, uputili smo 
prijedlog statuta u HOO na načelnu suglasnost još u rujnu 2023. Jučer smo dobili usmeno  
obećanje da će nam uskoro stići odgovor s mišljenjem pravne službe HOO-a.  
Dogovoreno je da ako odgovor s mišljenjem stigne prije početka Skupštine da ćemo postupiti po 
njemu, u protivnom ćemo usvojiti naš prijedlog jer vjerujemo da je u potpunosti  u skladu i sa 
Zakonom i sa statutom HOO-a. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
Točka 5. 
Pravilnik o provođenju postupaka jednostavne nabave SOH 
Pravilnik su svi prethodno primili, te je konstatirano da je vrlo sličan pravilniku HOO i u skladu 
sa Zakonom. Prijedlog da ga se da Skupštini na usvajanje prihvaćen je jednoglasno. 
 
Točka 6. 
Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade Torino 2025. – pripreme 
Natječaj za sudjelovanje na Igrama Torino 2025. objavljen je 24.02.2023. i bio je otvoren do 
09.03.2023. Sukladno prijavama zatražili smo kvotu od SOI. Potvrdu kvote dobili smo 
21.11.2023. i odmah smo krenuli u pripreme za nastup na zimskim igrama kroz dogovore i 
organizaciju zimskih priprema. Dogovoreno su zimske pripreme u Delnicama: brzo klizanje i 
trčanje na krpljama. Kvota za pripreme za trčanje na krpljama je 1M+1Ž+1trener za obje 
prijavljene ekipe za nastup na Igrama jer je kvota koju smo dobili za Igre 2M+2Ž+ 2 trenera 
(MiŽ). Za Igre su se prijavili škola Pula i Golubica. Kvota za brzo klizanje za pripreme je 
2M+2Ž+2 trenera. Kvota koju smo dobili za igre je 1M+1Ž+1 trener i potrebno je kod prijave 
prijaviti zamjene. Budući da se Centar Zajezda jedini prijavio za brzo klizanje zbog zahtjevnosti 
sporta uvjet je bio da vode i zamjene na pripreme. 
Na brzo klizanje u okviru jačanja zimskog programa na pripreme se prijavila OŠ Samobor 
1M+1Ž+1 trener i Centar Tuškanac 2M+1 trener. Obje ekipe su prihvaćene. Voditelj priprema u 
Delnicama će biti Vlado Strbad, ukupno ide 18 osoba. 
Dogovoreno je skijanje i skijaško trčanje na Pohorju na sajmu skijanja u Zagrebu, no međutim 
kada smo poslali službeni upit cijena je značajno porasla. Pa smo poslali novi upit za skijanje za 
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Piancavallo i čekamo odgovor. Za skijanje na Igre su se prijavili Centar Zajezda i Plima. Kvota 
za igre je 2M+2Ž+2 trenera. Zbog potrebe rezervi i zahtjevnosti sporta za našu populaciju svaki 
od prijavljenih ima istu kvotu za pripreme 2M+2Ž+2 trenera. Plima nije mogla osigurati dovoljan 
broj sportaša, ali budući da Centar Zajezda vodi i rezerve na pripreme omogućeno je da Plima ide 
na pripreme i nastupa na Igrama. U slučaju nekog otkaza njihovih sportaša zamjene idu iz Centra 
Zajezda. Kvota za Igre Torino 2025. u skijaškom trčanju je 1M+1Ž+1 trener. Za pripreme u 
skijaškom trčanju zbog zahtjevnosti sporta određena je kvota 2M+2Ž+2 trenera. 
Centar Tuškanac jedini se prijavio za skijaško trčanje i nije mogao osigurati tražene uvjete za 
sudjelovanje na pripremama pa tako i na Igrama. Iz tog razloga raspisan je dodatak natječaju za 
sudjelovanje samo za skijaško trčanje. Na  natječaj za Igre i pripreme se javila SSŠ Varaždin sa 
1M+1Ž+1 trener i OŠ Ludbreg sa 2M+2Ž+2 trenera. Za pripreme i Igre odabrana je OŠ Ludbreg. 
Na skijanje u sklopu jačanja zimskog programa javila se OŠ Ludbreg sa 1M+1Ž+1 trener, Centar 
Velika Gorica sa 2M+ 1 trener i Luč sa 2M+1T. Sve ekipe su prihvaćene. 
Voditelj skijaških priprema je Franjo Horvat, a na pripremama ukupno sudjeluju 24 osobe. 
Torino 2025.: 
Skijanje kvota 2M+2Ž+2T, odabrani Zajezda 1M+1Ž+1TM i Plima 1M+1Ž+1TŽ 
Skijaško trčanje kvota 1M+1Ž+1T, odabrana OŠ Ludbreg 1M+1Ž+1TŽ 
Brzo klizanje kvota 1M+1Ž+1T, odabran Centar Zajezda 1M+1Ž+1TŽ 
Trčanje na krpljama kvota 2M+2Ž+2T, odabrani škola Pula 1M+1Ž+1TŽ i Golubica 
1M+1Ž+1TM. 
Pripreme su osmišljene kao jačanje zimskog programa Specijalne olimpijade Hrvatske kao i 
osnaživanje naših članica kroz mogućnost sudjelovanja na pripremama o trošku SOH. Plaćen je 
smještaj hrana i tereni, a svaka ekipa mora osigurati prijevoz. Iako smo izašli u susret neki nisu 
prepoznali priliku. Postavlja se pitanje: ako ne može osigurati da na besplatne pripreme idu i 
rezervni sportaši kako će osigurati kvalitetne pripreme u svojem aranžmanu. Važna napomena: 
bez obzira na pripreme i pomoć oko pripremanja glavni teret i odgovornost pripreme sportaša i 
ekipa za Igre Torino 2025. snose udruge i ustanove koje su se prijavile za pojedini sport na to 
prestižno natjecanje i odabrane su da idu. Ovo mogu računati kao nadogradnju. 
 
Točka 7. 
Plan i program za 2024. godinu – kalendar događanja 
Svi su plan i program prethodno primili, otpala su neka od natjecanja kao što je MATP i stolni 
tenis, ali još uvijek ima vremena da se neko javi za organizaciju. Predloženi plan uz ovu opasku 
jednoglasno je usvojen. 
 
Točka 8. 
Financijski plan za 2024. godinu 
Svi prisutni primili su prijedlog financijskog plana za 2024.  kao i prijedlog plana nabave za 
2024. godinu. Prijedlog financijskog plana i plana nabave su prihvaćeni i jednoglasno je usvojeno 
da se takvi daju Skupštini na usvajanje. 
 
Točka 9. 
Priprema Skupštine Specijalne olimpijade Hrvatske 
Dogovor oko održavanja Skupštine 21.12.2023. postignut je bez puno rasprave. 
Na Prvenstvu Hrvatske u plivanju na sastanku sportaša i trenera izabrana je komisija sportaša od 
pet članova sportaša: Miljenka Biliškov kao predsjednica komisije. Članovi Bernardica Jurjević, 
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Karmela Flegar, Predrag Cetina i Filip Klopotan. Prema prijedlogu novog statuta Predsjednik 
komisije sportaša je ujedno član Izvršnog odbora i član Skupštine. Dogovoreno je da se predloži 
Skupštini po izglasavanju Statuta da potvrdi izbor komisije sportaša kao i da izabere Stegovnu 
komisiju. Budući da mandati traju do 16.03.2027. da se i njih izabere na to razdoblje, tako da 
dalje možemo imati izbornu Skupštinu za sva tijela. 
 
Točka 10.  
Razno 
Razgovaralo se o zimskim igrama Torino 2025. i tome da su igre početkom 2025. te da glavninu 
nabave i priprema treba obaviti u 2024. godini, a što znači i glavni financijski teret će pasti na 
2024. 
 
Predsjednica UO SOH utvrdila je da je sjednica završila u 18.20 sati. 
 
 
Zapisničar: 
Franjo Horvat, prof. 
  
 

Predsjednica UO SOH: 
Slađana Tatić, mag.rehab.educ. 


